

## Referat Beboer-pårørenderåds møde Ammershøjparken 17.04.23

**Deltagere** : Tirsa (Plejecenterleder), Britta (teamleder), Katelin (centersygeplejerske), Elias (ungarbejder i hus G) , Ella (beboer i Hus G), Inga (beboer hus B), Evald (beboer hus K), Gitte (pårørende til beboer i hus A), Bernt (pårørende til beboer hus K), Bengt (formand for rådet og pårørende til beboer hus D), Peter (pårørende til beboer hus C) , Jan (pårørende til beboer i hus E)

### Dagsorden:

1. Nærmere præsentation af opgaver og beføjelser for beboer- og pårønderådet
2. Møde med Udvalget for Social og Sundhed  
De tre beboer- og pårønderåd for de tre plejecentre mødes samlet med udvalget for social og sundhed (kommunens politikere) 1 gang årligt.  
Næste møde forventes at blive d. 31.05.23 fra kl.17-19 (der indkaldes hertil)

Forslag til punkter til dagsorden til dette møde :

- Bernt vil gerne drøfte tidshorizonten/ beslutningsveje, henviser til et forslag han tidligere har fremlagt omkring VR briller til brug på plejecentrene.
- Drøftelse omkring rengøring på plejecentrene og udlicitering af denne opgave
- Teleslynge på plejecentrene, undring omkring at dette ikke er etableret i det nye byggeri på AMHP

3. Gennemgang af økonomi og normering  
Samlet budget på ca. 38,5 mill. Kr. årligt heraf går 97 % til lønninger og resten til aktivitet og drift.  
Der er i alt ansat 80 personer på AMHP (bilag)
4. Projekt Hjemlighed  
Den ene del af hjemlighedsprojektet omhandler en indflytningssamtale omkring livshistorie. Denne er så småt opstartet.  
Den anden del af hjemlighedsprojektet omhandler det fysiske rum og her på AMHP arbejdes der med at skabe mere hjemlighed udendørs.

Der er aktuelt ved at blive planlagt etablering af plantekasser, blomster, orangeri, bænke, stier mv. ude på "torvet" uden at det store kunstværk/tårn kan ændres.

5. Drøftelse af aktivitet

- Forslag/ønske omkring flere busture, og fx en fast tur 1 x ugentligt
  - Ønske omkring teleslynge i multirummet (Jan undersøger mulighed for teleslynge )
  - At synge sammen i huset
  - Busture
  - Lad Cykel
  - At fejre højtider sammen
  - Crolf
- (punkt drøftes videre på næste møde)

6. Drøftelse af kost / madtilberedning

Hvad betyder noget ift madlavning på plejecenteret  
(udskydes til næste møde)

7. EVT

- Forslag til emner til fælles drøftelse/møde med boligselskabet :  
TV, Internet, vandafregning, udskiftning af loftplader i K og G hvis der er røget i boligen, fejl og mangler i bolig i Hus B,
- Nyt indflytnings materiale, vi enes om at alle også nuværende beboere får udleveret en indflytningsmappe.
- Der spørges ind til det store antal opsigelse i Hus k, og hvordan udsigterne er til nye medarbejdere. Britta oplyser at der er ansat et antal nye medarbejdere, og at der løbende afholdes ansættelsessamtaler, så det ser ud til at alle stillinger igen er ved at være dækket.
- Der efterlyses generelt hyppigere rengøring i boligerne. Forslag om at denne ydelse udliciteres og der frigives ressourcer til medarbejdere og beboerne i dagligdagen. Tirsia oplyser at vi allerede aktuelt er i gang med at undersøge om vi kan udlicitere rengøringen på AMHP, men at denne

proces tager lang tid. Alle synes at det er en god ide at rengøringsopgaven fjernes fra plejepersonalet.

- Der efterlyses igen navneskilte, Britta eller Tirsas undersøger om vi kan bestille nye navneskilte til medarbejderne
- Der efterlyses en "planteplan" for den nye have omkring hus K og G,
- Der spørges ind til personale pleje, er AMHP et rart sted at være ansat, fester og aktiviteter mv. Tirsas fortæller at Lejre ikke må bruge penge på arrangementer og gaver til personalet.

### **Næste møde planlagt til mandag d. 12.06.23 fra kl. 16-18**

Forslag til dagsorden næste møde:

Aktivitet på plejecenteret

Kost, madplaner hvad betyder noget. Forslag til madplaner i de enkelte huse, hvor beboere medinddrages.

Hvordan kan vi få et bedre samarbejde med de frivillige

Tirsas arrangerer møde med boligkontoret. På næste beboer-pårørenderådsmøde, skal der drøftes hvilke punkter rådet ønsker at tale med boligkontoret om.